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U Općini Cestici, točnije u mjestu Otok Virje je održana svečanost završetka radova 

rekonstrukcije nasipa Otok Virje - Brezje u okviru projekta »Prekogranično usklađeno 

smanjenje rizika od poplava 2.3 – strukturne mjere na slivu Drave i Kupe« (FRISCO 

2.3). 

 

Svečanosti je uz načelnika Općine Cestica Mirka Korotaja, zatim voditelja 

Vodnogospodarskog odjela za Muru i gornju Dravu Danijela Bunića, prisustvovao i 

župan Varaždinske županije Anđelko Stričak. 

 

Frisco 2.3 je inače strateški projekt u okviru programa sudjelovanja INTERREG VA 

Slovenija-Hrvatska za razdoblje 2014.-2020. Ukupna vrijednost projekta je 



3.339.872,78 EUR, od toga 85% financira Europska unija iz Europskog fonda za 

regionalni razvoj, a preostalih 15% financiraju partneri projekta Hrvatske vode i 

Direkcija Republike Slovenije iz vlastitih sredstava. 

 

Projektne investicije na rijeci Dravi su se odnosile na investiciju rekonstrukcije nasipa 

Otok Virje- Brezje na području Republike Hrvatske, odnosno na izgradnju rukavca 

rijeke Drave na desnoj obali kod Male Vasi na području Republike Slovenije. 

 

Hrvatske vode bile su investitor u provedbi ovog programa i projekta realiziranog u 

vrlo dobroj suradnji sa slovenskim partnerima, uz ukupno osam dionika. 

 

- Pored ovog izgrađenog objekta i nasipa koji će trajnije štititi ovo područje, benefiti 

su što smo uspjeli institucionalno ojačati, što smo dobro razvili bilateralnu suradnja s 

kolegama iz Vodnog gospodarstva Slovenije. Kod njih smo danas mogli pogledati 

otvoreni, revitalizirani rukav rijeke Drave - Mala Vas koji je odličan primjer jednog 

ekološkog pristupa rijeci Dravi, gdje se postižu višenamjenski rezultati i očuvanje 

ekoloških vrijednosti s jedne te zaštita od poplava s druge strane - rekao je Bunić. 

 

Da je ovaj projekt vrlo važan za sve mještane Općine Cestica objasnio je načelnik 

Općine Mirko Korotaj koji je istaknuo kako se sigurnost vratila na ove prostore. 

 

- Od 2012 kad je bilo poplavljeno 168 kuća, sva ta domaćinstva su živjela u nemiru i 

u strahu. Hvala svima koji su radili na ovom projektu, zadovoljni smo što je završen 

uspješno i odrađen kvalitetno i da će naši mještani na ovim prostorima sada moći 

normalno živjeti i stvarati svoju budućnost koristeći i svoje objekte – rekao je Korotaj 

dodavši da je poplava prije desetak godina uzrokovala ogromne štete i na kućama i 

na parcelama. 

 

Župan Varaždinske županije Anđelko Stričak je naglasio da na istom mjestu 

svjedočimo kako blagodatima vode, tako i opasnosti koju ona može prouzročiti. 

 

- Zbog svih onih nedaća koje su proživjeli stanovnici ovoga kraja, bilo je neophodno 

izgraditi taj nasip. Svjedoci smo da zbog klimatskih promjena imamo sve više 

elementarnih nepogoda i katastrofa i zadatak svih nas je da radimo sustav što 



otporniji na te nedaće – naznačio je župan te dodao kako su ljudi zainteresirani da 

borave u prirodi, da su što bliže prirodi i vodama. 

 

- Budite uvjereni da ćemo u suradnji s općinama i gradovima, Hrvatskim vodama i 

Hrvatskim šumama, odnosno svima koji se u to mogu uključiti, poduzeti sve da ljudi 

mogu što kvalitetnije i sigurnije boraviti u prirodi i koristiti te resurse. Ovdje je i 

proglašen rezervat biosfere Mura - Drava - Dunav koji se proteže kroz pet država i 

upravo Varaždinska županija ima sreću da se djelić nalazi na našem području. 

Pozivam sve da se uključe i da predlažu načine zaštite prirode i voda - zaključio je 

župan. 

 

 



 

 



 


